

Saksliste og referat til styremøte 16.oktober 2024



<b>Dato:</b> 16.10.2024	<b>Møtetid:</b> Kl. 17-19	<b>Sted:</b> Strømme
<b>Møteleder:</b> Steinar Østensen		<b>Referent:</b> Marit Støle-Hansen

Fravær:

Sak	Sak/Referat	Tid	Ansvarlig	Avsluttet
Fast	Godkjenning av innkalling og saksliste - OK		Steinar	
Fast	Godkjenning av forrige styrereferat – OK, men må legges ut på vår hjemmeside, ligger der ikke pr. nå		Steinar	
Fast	<b>Medlemstall</b> – uendret			
Fast	<b>Økonomi</b> – saldo på brukskonto var pr. 5.februar 2024 kr. 167 008. Saldo juni 2024 er 261 468 på brukskonto. Saldo pr.30.9.2024 er kr. 258 000		Marit	
Fast	<b>Årshjul /vedlikehold (ting) som må ordnes</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>Nytt kjøleskapet i klubbhytta er donert av Connie. Dette må vaskes, settes på plass og slås på.</li> <li>Toalettet må sjekkes om det må tømmes snart</li> <li>Premiepall males til våren når det blir tørt i været</li> </ul>		Noen?  Marit  Hege	
Fast	<b>Nye og gamle saker til diskusjon/orientering</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>Vipps og regnskap fordelt på grener – vi må forsøke å få regnskapet delt opp i de ulike prosjektene. Har nå fått tilgang til vipps oversikt som viser hvilket prosjekt pengene er betalt inn til.</li> </ul>		Marit	

	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Klubbttøy – masse klubbttøy er blitt solgt</li> <li>• <b>Leie av klubbområde</b> –Steinar har sendt e-post til grunneier (nylig), har ikke fått svar ennå</li> <li>• Innetrening – LOOP hundelokale er leid til LP fra november til mars. Betaling gjøres til klubben på Vipps</li> <li>• Innetrening Ag – Ag folkene hører i AG gruppen og hører med ridehallen på Tveit</li> <li>• Dato for årsmøte settes til 20.februar 2025 kl.19.00, i lokalene hos Mobit i Sørlandsparken. Forslag om å ordne med premier og et gratis kurs hos KHK for de som møter på årsmøtet.</li> <li>• Møteplan for resten av året og januar. Torsdag 5.desember fra kl.19-21, møtested Mobit. Torsdag 23.januar kl.19-21 hos Mobit i Sørlandsparken.</li> <li>• Postboks -adresseendring i Brønnøysundregistrene. Steinar varler om dette og Marit sier opp avtale om postboks når adresseendring er gjort.</li> <li>• Deltakerlister og Natur og Miljø – Ina tar ansvar for dette, får opplæring av Trine.</li> <li>• Referent, noen ny? Ina tar denne oppgaven videre. Marit sender mal.</li> <li>• Hvordan få inn penger til klubben? Cup i RL har vært veldig populært</li> </ul>		<p>Marit</p> <p>Steinar</p> <p>Steinar</p>	
Fast	<p><b>Kurs/cup/stevner/konkurranser</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Vårens kurs må legges ut tidlig neste år (januar)</li> <li>• <b>LP-</b> stevne planlegges til våren</li> </ul>		<p>Steinar</p> <p>LP komiteen</p>	

## **Oppgaver fordelt:**

### **Steinar:**

Avslutte misstillitssak

Leie av klubbområde

### **Hege:**

Kodelåser - Hege lager liste, alle melder til Hege hvem som har fått de nye kodene.

### **Marit:**

Økonomi

Årsberetning

**Kontakte kommunen (teknisk etat angående nytt klubbområde)**

### **Ina**

Organisere RL cup – stor suksess, det er ønskelig med flere. Det er også planer om tre-dagers RL stevne sammen med Retriever klubben.

Sende søknad til Natur og miljø om støtte til kurs

### **Connie**

### **Veslemøy**